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OCUSB/2020/0037/010/004 

Zápisnica 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré,  

konaného dňa 19.08.2020 o 17:00 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:            starosta obce: Mgr. Marián Luha 

 

       prednosta obecného úradu:  Mgr. Juraj Peťko 

 

                                    poslanci:   Zdenko Bukovinský 

                                                      Pavol Jurčo 

 Václav Klust 

                                                      František Knežník  

 Terézia Králiková       

                                                      Ing. Martin Lavko, st. 

                                                      Ing. Pavol Poracký 

                                                      Ing. František Teplický 

 

Ospravedlnený: Ing. Martin Lavko, ml.  
 

Neprítomní: -- 

                                                                                                                                                                        

Ďalší prítomní: Ingrid  Stachová, ekonómka obecného úradu 

                           Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                                
Verejnosť:     Jíři Zámečník 

  Mgr. František Kováčik 

    

Program:   

1. Otvorenie zasadania 

  2.  Schválenie programu 

  3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

  4.  Návrh na udelenie „Čestného občianstva Obce Spišské Bystré“ 

  5. Návrh  na schválenie prenájmu nehnuteľnosti (bytu) – Marianna  

                               Fajtlová, 247 Kravany, 059 18  Kravany z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa   

  6.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020 

           6.1. Rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

  7. Rôzne 

  8. Interpelácie 

  9. Záver     

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce a privítal 

všetkých prítomných. Poďakoval poslancom, ţe zareagovali tak promptne a v ďalšom bode aj 
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vysvetlí prečo bolo zastupiteľstvo zvolané tak narýchlo a čo nás k tomu viedlo, ţe toto 

zasadnutie je nad rámec plánovaných zastupiteľstiev. Starosta konštatoval, ţe počet 

prítomných poslancov je 7 (pozri prílohu č. 1 - prezenčná listina) a obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. Ospravedlnil sa pán poslanec Ing. Martin Lavko ml..  

 

K bodu 2. Schválenie programu 
Mgr. Marián Luha, starosta obce predloţil poslancom na schválenie program dnešného 

zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – pozvánka). Neboli podané ţiadne pripomienky, zmeny, 

návrhy a otázky. 
 

Hlasovanie za predloţený  program: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Terézia 

Králiková 

Václav 

Klust 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

schvaľuje 

 

   1.  Otvorenie zasadania 

  2.  Schválenie programu 

  3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

  4.  Návrh na udelenie „Čestného občianstva Obce Spišské Bystré“ 

  5. Návrh  na schválenie prenájmu nehnuteľnosti (bytu) – Marianna  

                               Fajtlová, 247 Kravany, 059 18  Kravany  z dôvodu hodného 

osobitného  zreteľa   

  6.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020 

           6.1. Rozpočtové opatrenie   č. 5/2020 

  7. Rôzne 

  8. Interpelácie 

  9. Záver     

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha navrhol za zapisovateľku pani Janu Kiktovú a za overovateľov 

zápisnice: pána poslanca Františka Kneţníka  a pána poslanca Ing. Františka Teplického. Bez 

námietok a pripomienok. 

 
Starosta obce 

 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 
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2. za overovateľov zápisnice pána poslanca Františka Kneţníka a pána poslanca Ing. 

Františka Teplického  

 

K bodu 4. Návrh na udelenie „Čestného občianstva Obce Spišské Bystré“ 

K tomuto bodu programu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Mgr. Marián Luha  informoval, ţe poslancom bol doručený materiál aj s dôvodovou 

správou, ktorú spracoval pán prednosta. Pán Bukovinský dovŕšil tento rok jubileum 80 rokov. 

Viete, ţe ţivotné udalosti ho donútili odsťahovať sa z našej obce. Práve aj toto bolo podnetom 

prečo by som mu chcel udeliť čestné občianstvo. Ste poslanci, sledujete dianie v obci viete 

prečo sa navrhlo udelenie tohto ocenenia. A taktieţ aj pán Peter Stašák dovŕšil tento rok 

pekný vek 70 rokov. Vzhľadom na to, ţe sa blíţi Festival Petra Stašáka a je to jediná udalosť, 

ktorá sa bude konať počas tejto mimoriadnej situácie, a hlavne kde by sa dalo toto čestné 

občianstvo aj verejne prezentovať a udeliť im ho obom. Z tohto dôvodu som si dovolil zvolať 

toto zastupiteľstvo, aby to bolo aj prekvapenie pre ocenených a zadosťučinenie za ich 

dlhoročnú prácu. Starosta otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

Na rokovanie sa dostavil pán poslanec Pavol Jurčo.  

Terézia Králiková, poslankyňa obecného zastupiteľstva dodala, ţe či by si nezaslúţili aj pán 

učiteľ Nemec a pani učiteľka Nemcová. Oni tu uţ učili od vzniku školy.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe bol predloţený návrh, čestné občianstvo by sa malo 

udeľovať tým, ktorí  nemajú trvalý pobyt v obci. Pán Bukovinský zmenil trvalý pobyt, predali 

nehnuteľnosť. Vo vašom prípade prichádza do úvahy cena obce, kde nedáva návrh starosta, 

ale obecné zastupiteľstvo. Neviem či to chcete teraz navrhnúť,  ale nie je nič pripravené, aby 

sme ich tam aj pozvali. Radšej by som to odporučil do nasledujúceho zasadnutia. Doteraz 

v našej obci nebolo udelené čestné občianstvo. Moţno by bolo  dobré zachovať si túto 

tradíciu a vybrať do roka moţno jedného, dvoch kandidátov, ktorí naozaj pre tú obec niečo 

urobili, zanechali tu časť svojej práce. Treba o tom rozmýšľať do budúcna, a napadlo ma to 

pri príleţitosti, ţe sa pán Bukovinský odsťahuje. Máme kultúrnu komisiu, treba dať návrh, je 

to pekná myšlienka a aj určité zadosťučinenie pre týchto ľudí a moţno aj takto sa im odvďačiť 

za celoţivotnú prácu.  

Terézia Králiková dodala, ţe je to uţ 60 rokov čo prišli sem učiť a s nami aj tu ţijú.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe teraz škola bude oslavovať 60 výročie od zaloţenia, moţno 

na septembrovom alebo októbrovom zastupiteľstve by sme to pripravili a skúsili schváliť.  

Terézia Králikova podotkla, ţe pani Nemcová mala teraz aj ţivotné jubileum.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe moţno aj k tomu jubileu, nebránim sa tomu. Nebolo by to 

čestné občianstvo,  ale napr. cena obce.  

Václav Klust, poslanec obecného zastupiteľstva dodal, ţe tento návrh preberali aj na komisii 

a súhlasia s udelením čestného občianstva.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

Terézia 

Králiková 

Václav 

Klust 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  
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Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

schvaľuje  

 

a) udelenie Čestného občianstva Obce Spišské Bystré Petrovi Stašákovi 

b) udelenie Čestného občianstva Obce Spišské Bystré Pavlovi Bukovinskému  

K bodu 5. Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľnosti (bytu) – Marianna Fajtlová, 247 

Kravany, 059 18  Kravany z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 4). 

Mgr. Marián Luha informoval, ţe bola predloţená dôvodová správa. Dala výpoveď pani 

Kubusová. Ţiadateľka sa ocitli v akejsi tiesni, majú problém s ubytovaním, spĺňajú všetky 

podmienky pre pridelenie bytu, ktoré sú určené VZN. Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ing. Martin Lavko st., poslanec obecného zastupiteľstva dodal, ţe stavebná komisia súhlasí 

s nájmom, keď spĺňajú podmienky. Informoval sa aká je štandardná doba nájmu.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe prvý krát sa nájomná zmluva štandardne uzatvára vţdy na 

jeden rok. V zmluve je zahrnutá aj zábezpeka.  

Ing. Martin Lavko st., informoval, ţe na stavebnej komisii konštatovali, ţe ak by bol nejaký 

problém budeme hľadať riešenie čo s nimi.  

Neboli podané ţiadne iné návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

Terézia 

Králiková 

Václav 

Klust 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X  X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

    X    

 

Mgr. Marián Luha  konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské  Bystré  

  

A) rozhoduje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, ţe prenájom  nehnuteľností v katastrálnom území 

Spišské Bystré a to:  

2-izbový  byt č. II./č.4 na poschodí  nachádzajúci sa v Spišskom Bystrom, ulica 

Druţstevná, súpisné číslo 859, orientačné číslo 26 bytového domu  postaveného na 

parcele registra „C“ parc. č. 1215/118, v katastrálnom území Spišské Bystré 

a evidovaný Okresným úradom Poprad, odborom katastrálnym na liste vlastníctva č. 1, 

ţiadateľovi: Marianne Fajtlovej, 247 Kravany, 059 18  Kravany na 1 rok je prípad 

hodný osobitného zreteľa. Obec Spišské Bystré má vo vlastníctve 8 bytových 



Obec Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

__________________________________________________________________________ 

5 

Overovatelia:   
                                             Knežník František                                  Teplický František, Ing.   

 
 

jednotiek na ulici Druţstevnej, ktoré boli postavené z podpory ŠFRB a dotácie z 

Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. Na 

predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o 

sociálnom bývaní v znení neskorších predpisov a VZN č. 4/2019 (Všeobecne záväzné 

nariadenie obce Spišské Bystré o prideľovaní bytov vo vlastníctve obce). 

 

B) schvaľuje 

1)  v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prenájmu vlastníctva nehnuteľného majetku 

vo vlastníctve Obce Spišské Bystré, a to prenájom nehnuteľností v katastrálnom 

území Spišské Bystré ako prípad hodný osobitného zreteľa 

2)  podľa ustanovenia §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov prenájom  nehnuteľností v katastrálnom území 

Spišské Bystré a to 

2-izbový  byt č. II./č.4 na poschodí  nachádzajúci sa v Spišskom Bystrom, ulica 

Druţstevná, súpisné číslo 859, orientačné číslo 26 bytového domu  postaveného 

na parcele registra „C“ parc. č. 1215/118, v katastrálnom území Spišské Bystré 

a evidovaný Okresným úradom Poprad, odborom katastrálnym na liste vlastníctva 

č. 1  Marianne Fajtlovej, 247 Kravany, 059 18  Kravany   na 1 rok a mesačný 

nájom vo výške 152,00 eur, prevádzkové náklady sú kalkulované samostatne 

v nájomnej zmluve.  

 

K bodu 6. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020: 

K bodu 6.1. Rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Marián Luha informoval, ţe prizval na rokovanie aj pána projektanta k téme 

kultúrneho domu. Zhotoviteľovi končí termín, poţiadali o predĺţenie časového 

harmonogramu, taktieţ vyvstali aj práce naviac. Niektoré boli vynútené ţivotom stavby, teraz 

je tam zahrnuté napríklad aj oplotenie. Zhodli sme sa, ţe staré oplotenie, je v hroznom stave. 

Mali sme aj výmenu názorov s projektantom. Starosta navrhol uzatvoriť zadnú stranu 

betónovým plotom, aby tam vznikla aj zvuková clona,  aj súkromie aby bolo pri oslavách.  

Zahriakol ma, ţe to takto nemôţe byť. Ak chcete dám mu slovo alebo ak máte nejaké 

otázočky alebo pripomienky. Čo sa týka ostatných vecí. Je to ţivá stavba veľkého rozsahu 

a úprimne Vám poviem, ţe uţ mám toho aj dosť. Bol by som rád, keby sme to uţ úspešne 

ukončili. Mohol som podpísať dodatok, ale som ho nepodpísal lebo momentálne nemám 

finančné krytie čo sa týka financií na to určených. Musíme presunúť financie z rezervného 

fondu, ktoré tam sú. Sú to vyvolané investície, ktoré vyvstali, moţno trochu uţ aj 

špekulujeme, snaţíme sa a cibríme stavbu.    

Ing. Pavol Poracký,  poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, ţe ak by nenavýšili tak 

sa ovplyvní chod, nebude sa môcť spustiť ten kultúrny dom.  

Mgr. Marián Luha odpovedal áno, ide  hlavne o to zamáčanie, ktoré tam je. Sušili sme to 

celý mesiac bolo na 17 teraz stúplo na 33. Ak chceme do budúcna tomu zabrániť a bez 

problémov stavbu uţívať, takţe je potrebné to odstrániť. Nerád by som odovzdával miliónovú 

stavbu  s tým, ţe za pol roka tam bude pleseň.  

Ing. Pavol Poracký dodal, takţe je to nevyhnutné pre chod.  
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Ing. Martin Lavko st. podotkol, ţe z technologického hľadiska je to nutné, o ostatných 

veciach sa môţeme baviť. Nevieme čo tam je, ale ťahá tu vodu do múra. Dole sme nekopali 

len vidno to na tom múre, ţe chytá pleseň a mokré to je.  

Václav Klust, poslanec obecného zastupiteľstva informoval, ţe tam bol, išlo o to, ţe sa to 

sušilo a bolo treba dokázať to, či to bolo zamočené od začiatku alebo či to vlhne počas 

daţďov. Mali to chodiť kontrolovať a riešiť. Potom som sa uţ k tomu nedostal. 

Mgr. Marián Luha dodal, ţe merania sa uskutočňovali pravidelne s vlhkomerom, zapisovali 

aj do denníka. Chodil som tam kaţdý deň keď sa to sušilo.  

Václav Klust podotkol, ţe chcel len vedieť, aké to bolo keď nepršalo, a aké keď zapršalo.  Či 

sa zvýšila vlhkosť. Doteraz neviem či áno alebo nie.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe s tým to nesúvisí.  

Jíři Zámečník podotkol, ţe čo sa týka vlhkosti je to podmienené stavbou rekonštrukciou 

a históriou stavby. Je to v mieste, kde bol suterén, je to obvodový múr aj suterén, tam s skĺbili 

viaceré faktory, ktoré sú negatívne a naozaj z mojej strany, s ktorými som nepočítal 

v projekte. Keby sa veľmi dôkladne previedla hydroizolácia pôvodná, ale v niektorých 

miestach je to nemoţné tak detailne previesť. Tá injektáţ mikrokryštalická bude taká poistná 

záleţitosť. Nechal aj opraviť celú tú hydroizoláciu, ale naozaj pre tu istotu, ţe sa urobí tá 

kryštalická hydroizolácia poistí sa . Je to jediné miesto, kde je evidentne vlhkosť. Tam sme si 

vyrovnávali aj stĺpy, ktoré predchádzajúca firma urobila veľmi krivo. Ale zase príjemné s  

uţitočným vyrovnávame stĺpy, robíme vzduchovú dutinu, v ktorej bude  cirkulovať vzduch. 

Posledná úprava je na východnej stene sály, kde urobíme sanačnú omietku, ktorá bude ešte 

zvýšenú vlhkosť vyťahovať. Naozaj viac faktorov. Nejde len o tu mikrokryštalickú injektáţ, 

ale o viacej faktorov, aby sme sa poistili nech je to naozaj dobré.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe je tam ešte zábradlie, ktoré bolo v rámci štúdie robené len 

jednoduché, dávame pozinkované,  aby sme zvýšili ten komfort, aby sa do budúcna niekto 

tomu opäť nemusel venovať.  

Ing. Martin Lavko podotkol, ţe bolo pouţité jednoduché riešenie a teraz, keď celá stavba 

dostáva určitú úroveň, tak proste to jednoduché riešenie sa tam nehodí.  

Jíři Zámečník dodal, ţe ak by ste tu boli pred 3,5 rokmi na zastupiteľstve a vlastne ako sa 

jednalo o kultúrnom dome, tak bolo čo najlacnejšie riešenie. Potom tam prišla kuchyňa, 

vzduchotechnika, rekuperácia a začalo sa to nabaľovať  a bolo mi to jasné, ţe keď príde 

k takejto realizácii a konečne to uvidíme bude to drahšie. Napr. teraz sokel, mám tam 

pripomienku či tam dáme naozaj marmolit, či tam dáme kameň. Sú to posledné záchvevy, kde 

môţeme stavbu ešte viac povýšiť drobnými detailmi,  ktoré na začiatku boli podmienené 

naozaj, ţe sme chceli ísť rozpočtom niţšie, ale my sme urobili veľmi veľké a pekné dielo je 

na zváţení, či naozaj dotiahnuť do konca s čistým štítom alebo budeme teraz škrtať. Tých 

poloţiek je tam viacej ako aj pán poslanec dal jednu akustickú záleţitosť. Tie reproduktory 

dotiahnúť, ovládanie  tak sme dorábali. Mal pravdu  tak sa to dorobilo. Lebo ten projekt bol 

rozsiahly a na všetko myslieť v tom momente projektu nebolo moţné. Je to multifunkčná sála. 

Tých náhľadov a pohľadov na tu problematiku je veľmi veľa a kaţdý má iný.  

Ing. Pavol Poracký sa informoval, či sa neurobil projekt protipoţiarnej bezpečnosti stavby.  

Jíři Zámečník odpovedal, samozrejme ţe sa urobil bolo to nutné.  

Ing. Pavol Poracký dodal, či sa počítalo s EPS-kou. Tu sa píše, ţe je to práca naviac.  

Jíři Zámečník odpovedal, ţe je tam EPS-ka. 

Ing. Martin Lavko st. podotkol, ţe ide o rozšírenie. Všetko čo sú práce naviac nie je niečo, 

čo sa neurobilo, napr. bolo to naplánované, ţe do dvoch miestnosti bolo naprojektované  

a v tretej nie. Ide o doplnenie.  
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Jíři Zámečník dodal, ţe EPS-ka bola vynútená zmenou technológie zariadenia, bolo 

navrhované iné a stavba si vynútila iné riešenie aj cez coronu nebola moţnosť to dotiahnuť. 

Ing. Pavol Poracký podotkol, ţe kolaudačné rozhodnutie  cez hasičov  prejde.  

Jíři Zámečník odpovedal samozrejme, vymieňalo sa aj okno - otváranie.  

Ing. Martin Lavko podotkol, ţe keby  sme boli pokračovali  v tom štýle, ktorý bol navrhnutý 

na začiatku bolo by to stálo milión, potom sme  chceli kuchyňu, potom plnohodnotnú 

kuchyňu. Cena o 80 tisíc narástla. To čo vzniká a cena rastie nie je tým, ţe by sa na niečo 

zabudlo, ale vymysleli sme ešte to a ešte to. Toto je ten problém, ktorý vznikol teraz.  

Jíři Zámečník dodal, ţe prvotne bola výdajňa jedál.  

Ing. Pavol Poracký podotkol, ţe zvyšujeme pridanú hodnotu kultúrneho domu.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe ešte stále sme viac ako 50 tisíc eur pod druhým, ktorý bol 

v súťaţi a tam by tieţ práce naviac boli. Z pohľadu súťaţe to beriem tak, ţe je to v poriadku. 

Od tých predchádzajúcich sme 60 tisíc získali ako penále, malo by sa to zrovnať. Z pohľadu 

financií nemám obavu, ţe enormne narušíme rozpočet a chod obce na ďalšie obdobie. Ako 

povedal pán poslanec je to pridaná hodnota, otázne je či to chceme také kvetnaté alebo nie.  

František Knežník, poslanec obecného zastupiteľstva podotkol, ţe nech sa to urobí tak ako 

to má byť.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe v návrhu nie je zahrnuté zvýšenie na sokel.  

Václav Klust sa informoval, čo by stála zmena na sokel.  

Jíři Zámečník odpovedal, ţe od 3 000,- € do 4 000,- € bez dane. Je to imitácia, keby to bol 

kameň je to omnoho drahšie. Marmolit tu štrukturálnu architektúru stiahne. Keby sme mali 

kameň bolo by to omnoho decentnejšie.  

Ing. Martin Lavko st. sa informoval, či sa rátalo v technológii, ţe je to dostatočne vypustené  

je to tam kde skryť pod ten zatepľovač.  

Jíři Zámečník odpovedal, ţe toto nie je problém  máme 14-tku izoláciu nobasil,  takţe máme 

tam ten sokel kde dať.  

Václav Klust dodal, ţe marmolit určite nie.  

Jíři Zámečník dodal, ţe uţ pred tromi rokmi  navrhoval kameň, ale riadili sme sa rozpočtom. 

Je to posledná moţnosť kedy môţeme zmeniť. Imitácia kameňa bude vţdy lepšia ako 

marmolit.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe je potrebné pridať 6 tisíc, aby to bolo zrovnané, je to na vás. 

Ja som viac menej povedal, aby uţ nevymýšľal, vo vizualizácií to vyzerá pekne, ale to je uţ 

naozaj na veci vkusu a tej pridanej hodnoty.  

Zdenko Bukovinský, poslanec obecného zastupiteľstva dodal, uţ keď sa dalo do toho toľko 

peňazí netreba  rozmýšľať  a navýšiť. 

Václav Klust podal návrh na navýšenie rozpočtu o poloţku na sokel o 6 000,- €. 

 

Hlasovanie za poslanecký   návrh pána Klusta: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

Terézia 

Králiková 

Václav 

Klust 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  
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Hlasovanie za pozmenený návrh s upravenou v rozpočte o navýšenie  6 000,- €: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

Terézia 

Králiková 

Václav 

Klust 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený pozmenený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské  Bystré  

 

schvaľuje 

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2020: 

Zvýšenie príjmových finančných operácií v podpoloţke rozpočtu: 

513002 – Prijatý úver    /KZ 52/                                                                       +    2 900,- € 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

717001 – Oplotenie – pri ihrisku  /KZ 52-čerpanie úveru/                              +    2 900,- €    

  

Zvýšenie príjmových finančných operácií v podpoloţke rozpočtu: 

454001 – Čerpanie RF    /KZ 46/                                                                      +  66 000,- € 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

717003 –Strecha spojovacej chodby ZŠ  /KZ 46/                                            +  16 000,- €     

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

717002 –Kultúrny dom  /KZ 46/                                                                       +  50 000,- € 

K bodu 7. Rôzne 

Mgr. Marián Luha  informoval, ţe dnes bolo doručené rozhodnutie, ţe sme neboli úspešní 

so ţiadosťou o NFP s projektom zberného dvora. Mám ale informáciu, ţe bude nová výzva. 

Uvidíme. Starosta pozval prítomných na KF s Petrom Stašákom, kde sa budú odovzdávať aj  

schválené ceny. Ďalej informoval, ţe zajtra je kontrolný deň na kultúrny dom. Kto má záujem 

vidieť ako to prebieha, kde sme sa uţ dostali.  

Ešte posledná vec, keďţe máme teraz zastupiteľstvo rád by som posunul septembrové 

zastupiteľstvo na  október,  a potom si dohodneme či v stredu alebo piatok. Teraz sme mali 

neplánované, mali sme dvojmesačnú prestávku. Všetci súhlasili s návrhom posunúť 

septembrové na október. Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Terézia Králiková sa informovala  ako dopadol prenájom pozemku pod Hiroprom. 

Mgr. Marián Luha odpovedal s PD sme zmluvu uzatvorili.  

Ing. Martin Lavko st. informoval, ţe na komisii nezáväzne preberali ihrisko, berú na 

vedomie to čo je, tieţ budeme riešiť, čakáme zatiaľ. Ani my nevieme ako na to, sú tu 

protichodné informácie, môţeme sa nezáväzne stretnúť a sa porozprávať ktorým smerom 

pôjdeme.  
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K bodu 8. Interpelácie 

Mgr. Marián Luha informoval, ţe písomne neboli podané  a doručené ţiadne interpelácie.  

 

K bodu  9. Záver  

Mgr. Marián Luha poďakoval všetkým za účasť, za rýchle rokovanie , za podané podnety  a  

ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré o 17:27 h.  

 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom, 24.08.2020 

 

Overovatelia:                František   Kneţník, v.r.                            ..................................... 

 

                                       Ing. František Teplický, v.r.                       .................................... 

 

 

 

 

 

......................................................                                    ....................................................   

           Mgr. Marián Luha, v.r.                                                    Mgr. Juraj Peťko, v.r. 

               starosta obce                                                                    prednosta OcÚ 


